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علی لطیفی
 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

 واکنش رئیس فدراسیون کاراته  
به استعفای نایب رئیس بانوان

ایسنا:  رئیس فدراسیون کاراته گفت: بهتر 
بود امینی به جای طرح مشکلات در رسانه ها 
به فدراسیون می آمد و مسائل خود را مطرح 
می کرد. سیدحسن طباطبایی درباره حواشی 
مربوط به استعفای اشرف امینی نایب رئیس 
بانوان فدراسیون کاراته، اظهارکرد: خانم 
امینی تا این لحظه هیچ استعفایی را به من 
اعلام نکرده و ما نیز از طریق رسانه ها در جریان 
این موضوع قرار گرفتیم. فکر نمی کنم موضوع 
مهمی باشد. ایشان بر سر اینکه به بازی های 
کشورهای اسلامی و کاراته وان باکو اعزام نشد 
مقداری دلخور شدند. رئیس فدراسیون کاراته، 
افزود: برای بازی های کشورهای اسلامی 
به دلیل محدودیت های کمیته ملی المپیک در 
تعداد نفرات اعزامی، امکان اعزام او مهیا نشد و 
برای کاراته وان باکو نیز از آنجا که بلافاصله بعد 
از بازی های کشورهای اسلامی بود، کارهایی 
مثل تهیه بلیت مقداری با عجله صورت گرفت 
و ناهماهنگی های به وجود آمده باعث شد او در 
این سفر حضور نداشته باشد و عمدی در این 
موارد نبوده است. وی با گلایه از صحبت های 
مطرح شده از سوی اشرف امینی در رسانه ها، 
گفت: ما نباید مشکلات و موضوعاتمان را در 
رسانه ها مطرح کنیم و آنجا به دنبال حل آنها 
باشیم. باید برای حل مشکلاتی که به وجود 
می آید به فدراسیون برویم و موضوعات و 
مباحث را مطرح و حل و فصل کنیم. ایشان 
هم اگر مشکلی داشت باید به فدراسیون 
می آمد. من این روش را نمی پسندم. به هر 
حال با ایشان صحبت می کنم و بعید می دانم 

مشکلی باشد. 

حمید درخشان، پیشکسوت تیم فوتبال 
پرسپولیس در خصوص تعطیلی مسابقات 
لیگ می گوید: وقفه در رقابت ها لیگ برتر 
باعث می شود که روند رو به رشد پرسپولیس 

متوقف شود. 
  درباره پیروزی رسپولیس مقابل نفت 

مسجدسلیمان چه نظری دارید؟
ابتدا نفت را  بازیکنان پرسپولیس در   
دست کم گرفته و همه آ نها در حمله بودند و 
دفاع را رها کردند. نزدیک بود که در ضدحمله 
گل دوم را هم بخورند، اما این اتفاق رخ نداد. 
البته پرسپولیسی ها بعداز دریافت گل شکل 
بازی خود را تغییر دادند و نتیجه بازی را به نفع 
خود رقم زدند.  نفت مسجدسلیمان تیم خوبی 
بود و چون در شهر خودش بازی می کرد، 
بازیکنان این تیم انگیزه دوچندانی داشتند 

و پا به پای پرسپولیسی ها دویدند و جنگیدند.
  عملکرد لوکادیا را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
 لوکادیا با جابه جایی و فرار خوب توانست یک 
پنالتی برای پرسپولیس بگیرد و گل تساوی را 
به ثمر برساند. همچنین او با استپ توپ و با 
چرخشی حرفه ای توانست کار خود را تکمیل 
کند و گل دوم پرسپولیس را بزند. لوکادیا 
بازیکن باهوش و تاثیرگذاری در خط حمله 
است. البته خط هافبک پرسپولیس نمی تواند او 
را به خوبی تغذیه کنند و در شرایط گلزنی قرار 
دهند و گرنه او می تواند در هر بازی ۳، ۴ گل 

برای تیم خود به ثمر برساند. 
  آیا تعطیلات لیگ به نفع سرخپوشان 

است ؟
به نظرم این تعطیلات خوب نیست چرا 
که پرسپولیسی ها روان بازی می کنند و این 
وقفه باعث می شود که هم روند رو به رشد آ نها 
متوقف شد و هم ادامه کار برای شان سخت 

شود. 

خارج ازمستطیل سبز

  حمید درخشان: 
 تعطیلات 

 به نفع پرسپولیس 
نیست 

خبــــــر
رفع محدودیت حضور بانوان 

در ورزشگاه های عربستان

فدراسیون فوتبال عربستان به خانواده ها 
اجازه حضور در همه ورزشگاه ها را در این 
کشور داد. به گزارش البیان، عربستان برای 
نخستین بار در سال ۲۰۱۷ به خانواده ها و 
بانوان اجازه حضور در ورزشگاه ها و دیدن 
بازی ها را از نزدیک داد. البته این اجازه در 
ابتدا به صورت محدود و تنها برای بعضی 
از سکوها و ورزشگاه ها بود. طبق اعلام 
فدراسیون فوتبال عربستان در فصل جاری 
محدودیت حضور خانواده در ورزشگاه ها 
برداشته شده و بانوان می توانند در هر 
ورزشگاهی و در سکوی که دوست داشته 
باشند بازی ها را نگاه کنند. البته تنها یک 
محدودیت وجود دارد و آن اینکه بانوان 
نمی توانند در قسمت های که برای لیدرها 
و هواداران خاص باشگاه ها تعیین شده، 

قرار گیرند.

باید به »کی روش« کمک کنیم 

                    تشکر
محمدرضا گرایی در حالی که عملکرد خوبی 
در سه دقیقه اول مسابقه داشت، در سه دقیقه 
دوم مغلوب حریف صربستانی خود شد. گرایی 
با انتشار پستی از واکنش های مردم پس از بازی 

فینال تشکر کرده است.

                   شروع تمرین 
علیرضا بیرانوند، دروازه بان شماره یک ایران در 
جام جهانی 2018 روسیه با لباس تیم ملی در مرکز 
»پک« تمریناتش را شروع کرده  روز سه شنبه  نیز 
در بازدید مدیران فدراسیون از این مرکز دقایقی با 

آنها هم کلام شد.

                              خنده
روبرت لواندوفسکی که در تابستان بایرن مونیخ 
را ترک کرد،  باردیگر در آلیانز آره نا به میدان خواهد 
رفت. وی در آخرین تمرین بارسا پیش از دیدار  
مقابل بایرن مونیخ، خوشحال و خندان به نظر 

می رسید.
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 حاشیه های انتصاب   در   مرکز   ملی   فوتبال 

سال  پنجم
شماره   1371

تیم استقلال مقابل نساجی در هفته ششم لیگ برتر 
به پیروزی رسید. استقلال در هفته پنجم نیز مقابل نفت 
مسجدسلیمان خوب بازی کرد، اما نتوانست برنده شود، 
اما در دیدار هفته ششم با نساجی هم خوب بازی کرد و 
هم ۳ امتیاز را گرفت. این شرایط روند رو به رشد تیم 
استقلال را نشان می دهد. جریان بازی مقابل نساجی 
تا آخرین لحظات به شکل بسیار قابل ملاحظه ای خوب 
ادامه پیدا کرد.  استقلال موقعیت های زیادی روی 
دروازه نساجی خلق کرد و توانست ۳ گل بزند که باعث 
خوشحالی هواداران شد. با اینکه استقلال سال قبل 
قهرمان لیگ برتر شد فوتبال زیبایی ارائه نمی داد، ولی 
امسال هم نتیجه می گیرد و هم خوب بازی می کند. 
امیدوارم این روند تهاجمی و فوتبال زیبا تا پایان فصل 
ادامه پیدا کند. نساجی بعداز دریافت گل سوم، از هم 
پاشیده شد. اگر مهاجمان استقلال کمی خودخواه 
نبودند و نزدیک دروازه حریف به یکدیگر پاس می دادند، 
به طور حتم تعداد گل های استقلال بیشتر ۳ گل بود. اگر 
بازیکنان استقلال فقط به این ۳ گل رضایت نمی دادند، 
قطعا نتیجه بهتری مقابل نساجی به دست می آمد. یقین 
دارم ساپینتو برای دیدارهای بعدی بازیکنان را به تفکرات 
حرفه ای تر و گرفتن نتیجه پرگل تر هدایت خواهد کرد.  
تیمی که از لحاظ فنی و روحی هر هفته روند رو به رشد 
دارد مسلما یک وقفه کوتاه هم می تواند به آن آسیب بزند. 
باید ساپینتو و دستیارانش از این تعطیلی به نحواحسن 
استفاده کنند و با مدیریت صحیح تیم را در شرایط روحی 
و روانی ایده آل نگه دارند. به طورحتم این تعطیلی به نفع 
تیم هایی است که در این -۵ ۶ هفته از گذشت لیگ، نتایج 
خوبی نگرفته اند و می توانند در این تعطیلات خودشان را 
احیا کنند.  در خصوص تیم ملی باید بگویم اکثر نفراتی 
که به تیم ملی دعوت شده اند تا در اردوی اتریش حضور 
داشته باشند با نظر کی روش نبوده است. در این برهه 
زمانی که ۶ هفته از لیگ گذشته است کی روش کدام 
بازی از مسابقات لیگ ایران را دیده است که لیست مورد 
نظرش را اعلام کرده؟ لیست اصلی و قطعی کی روش در 
فیفادی بعدی خواهد بود. به هرحال نفراتی که در لیست 
نهایی قرار می گیرند بر پایه سلیقه و فلسفه مربی است 
که در بازی ها با چه سیستم و تاکتیکی برابر حریفان قرار 
بگیرد. هم اکنون کی روش سرمربی تیم ملی در جام جهانی 
است و باید همه برای موفقیت فوتبال ایران به او کمک 
کنند. چون کمی از دلخوشی مردم به خاطر فوتبال است 
و باید تمامی اهالی فوتبال ایران برای خوشحالی مردم 
همدل و متحد شوند. کی روش با دو تیم کلمبیا و مصر 
نتوانست به جام جهانی برود و بعداز این دو ناکامی دوباره 
به ایران بازگشته است. پس بهتر است این بار از خودسری 
و غرورش دست بردارد تا به خودش و تیم ملی آسیبی 

وارد نشود. 

آرمان ملی: بعداز تغییرات مدیریتی در فدراسیون فوتبال 
شاهد انتصابات جدید در پست های مختلف بودیم که این بار 

تغییرات در مرکز ملی فوتبال حاشیه های زیاد به دنبال دارد. 
  انتصابات

چند روز قبل بود که داود پرهیزکار، سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال به تازگی طبق احکامی معاونان خود در حوزه 
پشتیبانی و اجرایی را معرفی کرد. برهمین اساس امیرحسین 
حسینی، مدیر اسبق روابط عمومی فدراسیون فوتبال و مدیر 
رسانه ای پیشین تیم ملی که پیش از این به عنوان مسئول کمیته 
عضوگیری فدراسیون فعالیت داشت، به عنوان سرپرست معاونت 
پشتیبانی حوزه دبیرکلی منصوب شد. محمدرضا کسرایی که در 
دوران دبیرکلی حسن کامرانی فر، معاون اجرایی او بود و پس از 
انتخاب به عنوان مسئول کمیته نقل وانتقالات سازمان لیگ از 
سمت قبلی خود جدا شد، باردیگر با حکم پرهیزکار به عنوان 
سرپرست معاونت اجرایی فعالیت خواهد کرد. البته کسرایی در 
حال حاضر در فدراسیون نیز فعالیت خواهد کرد. همچنین سعید 
قاسمی نیز باردیگر با حکمی که پرهیزکار در اختیار او قرار داده 
به عنوان معاون مرکز ملی فوتبال منصوب شده و ماریا همیراد نیز 
قرار است در بخش مالی معاونت پشتیبانی حوزه دبیرکلی با این 

مجموعه همکاری نماید.
  ترک کار؟

»فارس« نوشت: در شرایطی که سعید قاسمی به تازگی با 
حکم داود پرهیزکار، سرپرست دبیر کل فدراسیون به عنوان 
مدیر اجرایی مرکز ملی به این محل بازگشته علیرضا امامی فر 
که پیش از این به عنوان معاون این مرکز در سمت خود انتخاب 
شده تاکنون در محل کار خود حاضر نشده است . با این تفاسیر 

امامی فر که در دوران ریاست شهاب الدین عزیزی خادم به این 
سمت منصوب شده بود، ظاهرا دیگر فعالیتی در این مجموعه 

نخواهد داشت. 
  واکنش رئیس 

رئیس مرکز ملی فوتبال نسبت به انتخاب معاون این مرکز 
توسط دبیرکل فدراسیون فوتبال واکنش نشان داد. علیرضا 
امامی فر در گفت وگو با »تسنیم«، درباره انتخاب معاون مرکز 
ملی فوتبال اظهارداشت: سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال 
در نامه ای مدیر هتل آکادمی را که زیرنظر من بود، به عنوان 
معاون مرکز ملی منصوب کرد و قرار است زیرنظر دبیرکل 
مشغول کار شود، در صورتی که اصولا چارت سازمانی این شکلی 
نیست. من به عنوان رئیس مرکز ملی فوتبال، معاونم را انتخاب 
می کنم نه دبیرکل فدراسیون فوتبال. نامه انتخاب معاون مرکز 
ملی فوتبال از طریق واتساپ دفتردارم برای من فرستاده شد. 
دو روز بعد نوشته بودند ضمن تشکر و قدردانی از زحمات 
جنابعالی مراتب جهت تغییر و تحول اعلام می شود. وی افزود: 
من در نامه ای رسمی خطاب به مهدی تاج، رئیس فدراسیون و 
مهدی محمدنبی، نایب رئیس اول و حراست گفتم چنین اتفاقی 
افتاده است و طبق سیستم اداری بنده هنوز رئیس مرکز ملی 
فوتبال هستم. نصب و عزل برعهده رئیس فدراسیون است، اما 
طی یک نامه ای ضمن انتخاب معاون مرکز ملی فوتبال، مراتب 
جهت تغییر و تحول به بنده اعلام شد که متوجه این نامه نشدم 
و خواهان مشخص شدن تکلیفم شدم. باید بدانم آیا رئیس مرکز 
ملی فوتبال هستم یا نه. نامه ای که فرستادند، ابهام داشت. من 
نامه خودم را فرستادم و هنوز پاسخی دریافت نکرده ام. »برای 
انتخاب معاون، ابتدا باید رئیس انتخاب شود، سپس معاون.« 

رئیس مرکز ملی فوتبال با بیان این جمله خاطرنشان کرد: برای 
اعلام عدم همکاری نامه رسمی از طرف فدراسیون فوتبال به 
من می دادند که »آقای امامی فر در یکسال ونیم حضورتان در 
مرکز ملی فوتبال که زحمت کشیدید یا نکشیدید، دیگر سمتی 
ندارید و من با این نامه جدا می شدم تا مراحل اداری طی شود. 
پس از کناررفتن من، معاون کارش را ادامه می داد. این اتفاقات 
در فوتبال طبیعی است، چرا که وقتی تیمی سرمربی دارد، با 
رویه نادرست سرمربی دیگری می آورند. تمام پافشاری من در 
یکسال ونیم گذشته در مرکز ملی فوتبال این بود که سیستم 
براساس اتوماسیون کار کند. اگر هر کسی حرف و سخنی دارد، 
سیستماتیک بزند. اگر قرار باشد هر کسی خارج از سیستم به هر 
روشی از جمله تلفنی درخواستی داشته باشد، همه توقع خواهند 
داشت. روابط خارج از سیستم اداری برای آن سازمان مشکل 
ایجاد می کند.« امامی فر ادامه داد: ناگفته نماند طبیعی است هر 
کسی رئیس فدراسیون می شود تمایل دارد افراد خودش را برای 
زیرمجموعه اش انتخاب کند ولی مسیر قانونی این شکلی نیست. 
اینکه بدون هماهنگی با من از مرکز ملی بازدید می کنید، درست 
نیست. من بحثی ندارم که بمانم، اما با این شرایط باید احترام 
گذاشته شود. من زیرنظر فدراسیون فوتبال هستم و قرارداد 
دارم و طبق اصول کاری باید بگویند به شما نیاز نداریم. اینکه 
شخصی )دبیرکل( با ۲8 سال سابقه کار در فدراسیون فوتبال 
چنین چیزی را رعایت نمی کند، یعنی دنبال هدف دیگری 
است. خدا را شکر در مرکز ملی فوتبال در یکسال ونیم که میزبان 
اردوهای تیم ملی بودیم، در هیچ رده ای مشکلی پیش نیامد، اگر 
هم مشکلی وجود داشت، حاد نبود. اگر اعتراضی از سوی تیم های 
ملی دیدند، نشان دهند. وی یادآور شد: فوتبالیستی بودم که 
شخصیت حقیقی ام مشخص است و اهل حاشیه نبوده و نیستم. 
به مدت ۱۰ سال وقت گذاشتم و دکترای مدیریت ورزشی گرفتم 
و وارد کار شدم. تلاش کردم وظایفم را به درستی انجام دهم. 
زمانی که مشغول نبودم، شهاب الدین عزیزی خادم از من خواست 
که کار کنم، با آمدن میرشاد ماجدی نیز به کارم ادامه دادم، حالا 
آقایان آمده اند و مشکلی ندارم که همکاری نکنیم، ولی همه چیز 
طبق اصول باید پیش برود. اینکه می گویند تو را نمی خواهیم 
یعنی مثل ما نیستی و کلی در آن حرف وجود دارد. برای رفتن 
مشکلی ندارم، ولی اینکه می گویند عین آلمان ها با انتخاب 
جواد نکونام دنبال جانشین پروری برای سرمربیگری تیم ملی 
هستیم، چرا در مدیریت که ضعف داریم، بازیکن تحصیلکرده 
و ملی پوش را برکنار می کنند؟ اینها تناقض است و فکر می کنم 
حرف ها با اعمال یکی نیست. در واقع من را دور زده اند تا بگویند 
تو دیگر اینجا نیستی و قرار است اینجا را زیرنظر خودمان اداره 
کنیم. اشکالی ندارد، ولی کارشان غیرقانونی است. رئیس مرکز 
ملی فوتبال تصریح کرد: در پاراف نامه ای به من مراتب را جهت 
تغییر و تحول اعلام کرده اند. در صورتی که رئیس مرکز ملی 
فوتبال هستم و تکلیفم را مشخص نکرده اند. می توانستند پایان 
همکاری را اعلام کنند. حالا که این کار را نکرده اند، بنده استعفا 
نمی دهم. اگر من را نمی خواهند، باید نامه رسمی بدهند و سپس 

معاون را بگذارند. 

بیژن ذوالفقارنسب درباره وضعیت تیم ملی فوتبال ایران 
بعداز حضور دوباره کارلوس کی روش و لیست نفراتی که 
از لیگ برتر دعوت شده اند، اظهارداشت: برای ارزیابی این 
تغییرات زود است. هنوز اردویی برگزار نشده و نمی توان 
اطلاعات لازم را گرفت، ولی می  توان پیش بینی کرد که 
فضا به چه صورت خواهد بود. کی روش از گذشته سبک 
و روش خاصی در کارش داشته و به تعدادی از بازیکنان 
علاقه مندی نشان می داد و همیشه از آنها استفاده می کرد 

و به عده ای دیگر هیچوقت روی خوش نشان نمی داد و آنها 
را حذف می کرد. وی اضافه کرد: الان شرایط در تیم ملی با 
زمانی که کی روش در دوره قبلی در ایران حضور داشت، 
متفاوت شده و بازیکنان جدیدی رشد کرده اند. باید منتظر 
بمانیم تا اطلاعات لازم را از اردو بگیریم و در نهایت ببینیم 
چه بازیکنانی مسافر جام جهانی خواهند شد. مربی تیم ملی 
در جام جهانی ۱998 عنوان کرد: کی روش اجازه دخالت در 
امور تیم ملی را به هیچ کس نمی دهد و حتی رئیس فدراسیون 

هم در اردو ها آزادی عمل نخواهد داشت. همه چیز در گروی 
تصمیمات کی روش است. این را هم فراموش نکنیم که او 
بزرگ ترین شانس دوران زندگی اش را به دست آورده که 
با این بازیکنان جوان و خوب، بدون زحمت و تلاش شانس 
حضور دوباره در جام جهانی را پیدا کرده است. بازگشت 
کی روش به ایران امتیازات و نکات حائز اهمیتی را برای او 
به همراه داشته است. ذوالفقارنسب درباره بحث حضور جواد 
نکونام در کادرفنی تیم ملی تصریح کرد: حضور »نکونام« را 
در تیم ملی خیلی مثبت ارزیابی می کنم. خیلی خوشحال 
می شوم که یک دستیار ایرانی در تیم ملی حضور داشته باشد. 
تیم ملی به »نکونام« نیاز دارد. نکونام عملکرد خوبی دارد و 

حرفه ای کار می کند. 

 بیژن  ذوالفقار نسب: 

تیم ملی به »نکونام« نیاز دارد

 رسول کربکندی:

»کی روش« فرصت قبل برای ساختن ساختار دفاعی را ندارد
رسول کربکندی، دروازه بان پیشین تیم ملی فوتبال ایران 
این انتظار را دارد که در کادرفنی کارلوس کی روش به مربیان 

ایرانی فضای کار داده شود و آنها دکور نباشند.
  برکناری »اسکو«

اسکوچیچ«  »دراگان  برکناری  درباره  کربکندی 
از سرمربیگری تیم ملی و انتخاب کارلوس کی روش 
اظهارداشت: وقتی مسابقات انتخابی تمام شد، اگر اسکوچیچ 
را بر می داشتند هیچکس انتقادی نمی کرد؛ درست است که 
»اسکو« ما را به جام جهانی برده بود، اما به هر حال قراردادش 
تا آن زمان بود و چند ماه وقت داشتیم تا جام جهانی. الان 
به نظرم نحوه برخورد ما حرفه ای نبوده است. من خودم 
قبول دارم که اسکوچیچ کاریزمای بالا را نداشت و اشکالاتی 
از نظر فنی داشت، ولی در مرحله ای تیم ما را گرفت که کسی 
جرأت این کار را نداشت. با توجه به اینکه تیم ملی به عراق و 
بحرین باخته بود، شرایط خوبی نداشتیم اما به هرحال وقتی 

ما باخت را به گردن مربی می اندازیم، برد را هم باید برای او 
بدانیم. درست است ما بازیکنان خوبی داشتیم، ولی به هر 
شکل اسکوچیچ تیم ما را با موفقیت از بازی ها بیرون آورد 
و راحت تر از همیشه به جام جهانی رفتیم. وی ادامه داد: 
اینکه ما نزدیک به دو ماه مانده به جام جهانی، اسکوچیچ 

و کادرفنی اش را برداریم، حرفه ای نیست. انتهای آرزوی 
مردم ما این است که ما در جام جهانی یک مرحله بالاتر 
برویم. این اتفاق هم اگر قرار بود بیفتد با اسکوچیچ 
نیز می افتاد. به هر شکل کی روش در گذشته فرصت 

ساختار دفاعی را برای ما درست داشــت و آن 
تا نتایج آبرومندی مقابل کــرد 

بزرگ  قدرت های 
نیــــا  بگیریم، ولی د

الان آن فرصت 
را نداریم تا تفکرات 

دفاعی کی روش را ایجاد کنیم.  
  دلیل تردید 

»شاید بزرگ ترین دلیل تردید مخالفان کی روش 
نوع رفتار او با منتقدان و فدراسیون فوتبال است، آیا 
به نظرتان بازهم کی روش با همان روش در تیم ملی 
حضور خواهد داشت؟«، دروازه بان کربکندی در واکنش به 
این موضوع بیان داشت: قطعا این طور است. ما قراردادهایی 
که می بندیم متأسفانه حرفه ای نیست و تمام 
زوایا را در نظر نمی گیریم و در واقع برای 
خودمان »رئیس« می آوریم. کی روش 
نگاه خودش  که نمی تواند یکدفعه 
را عوض کند. او نه به مربیان و نه 
مدیران ما احترام نمی گذاشت. گاهی 
وقت ها هم این رفتارش به نفع ما 
بود و با زوری که داشت خیلی 
امکانات را برای فوتبال ما 
درست کرد. کی روش 
باید دوماه کار کند تا 
به جام جهانی برود. 


